
Geachte leden van de Adviescommissie Maatwerkafspraken Verduurzaming Industrie,  

Ik ben ------- en woon met mijn gezin in Bakkum, 9 kilometer ten noorden van Tata Steel. Ik ben erg 
geschrokken van de uitkomsten van het meest recente depositieonderzoek van het RIVM op 28-03 jl. 
Opnieuw het zoveelste onderzoek waaruit blijkt dat ik en mijn omgeving door de uitstoot bij de 
productie van staal naast schade en overlast nog altijd grote gezondheidsrisico's lopen.

U heeft als Adviescommissie de grote verantwoordelijkheid om te adviseren over de verduurzaming 
van onder andere Tata Steel Nederland. Voor mij is 2030 te ver weg, zonder uitzicht op concrete 
verbetering van de luchtkwaliteit en mijn leefomgeving. Ik heb er geen vertrouwen in dat Tata Steel 
rekening gaat houden met de omgeving en men heeft al gesteld dat pas in 2045 de laatste 
vervuilende installatie wordt gesloten. We willen niet nog een generatie laten verwoesten door deze 
grootste vervuiler van Nederland.

Kijkt u alstublieft naar andere opties, en zie niet het groen staal plan als enige optie. Zet de SER aan 
het werk en laat u niet verleiden door de lobbymachine van Tata.

 Ik roep u op om de impact op mijn gezondheid, mijn geliefden en 220.000 andere mensen in de 
omgeving van Tata Steel zwaarwegend mee te nemen in uw adviezen.

Met vriendelijke groet,

-------


